
Referat fra Baneudvalgsmøde den 12.oktober 2021  

 

Til stede: Aage Siig Christensen, Peter Tangaa, John Nellemann, Jacob Tranberg  og Ester Kragh 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

 

1. Orientering v/ Aage 

2. Orientering v/Peter 

3. Økonomi 

4. Vinterarbejde 

5. Evt. 

6. Næste møde 

 

 

1. Aage orienterede om nyt fra bestyrelsesmøderne. Regnskabet for i år ser ud til at give et 

pænt overskud, men der skal afspadseres og de stigende elpriser betyder at der ikke bliver 

penge til større projekter på banen. 

 

2. Peter orienterede om at vi nu skal ”lægge op”. Banen er blevet behandlet med ”Striglen” 

som løfter græsset. Der vil snarest blive sat kopper i vintergreens. 

 

3. Som tidligere nævnt er økonomien i klubben god, men især de stigende elpriser vil ramme 

os hårdt. Aage arbejder på at finde billigere løsninger. 

 

4. Træfældningsholdene går snart i gang. De vil også beskære hækken omkring klubhuset. Der 

er kommet et tredje hold som vil beskære træerne.  

 

5. Evt. ingen punkter 

 

6. Næste møde: 7. december 2021 kl. 08.00 

         

 

 

 

 



 

 

 

 

               

 


